
 

Kohdekohtainen sisäilmatyöryhmä     

  

Paijalan koulu     
  

Kokous 19.11.2024 klo 12–12:45, Teams-kokous  

     

Osallistujat:      
Tommi Knuutinen, ylläpitoasiantuntija, puheenjohtaja, sihteeri  
Seppo Mentula, rehtori   
Päivi Virta, terveydenhoitaja    
Kati Aalto, työterveyshoitaja   
Simo Aravuori, työsuojeluvaltuutettu   
Pia Gummerus, terveystarkastaja   
Titta Lehtola, huoltajien edustaja  

Mirjam Tassberg, huoltajien edustaja  

     

Asialista  

   

1. Kokouksen avaus ja läsnäolijat   
Puheenjohtaja avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat.  
  

2. Oireilijoiden määrän kartoitus 
 

a. Työterveydenhuolto   
Ei paikalla. 
 

b. Oppilaiden terveydenhuolto 
Ei paikalla. 

c. Esimiehen tieto 
Oppilailta ei ole tullut yhteydenottoja sisäilmaan liittyen. Henkilökunta kertonut 
yksittäisistä oireista. Kokemusten on arveltu liittyvän liikuntasalin käyttöön ja sen 
lattiamateriaaliin.  

 
d. Työsuojelu  

Ei paikalla. 
  

3. Kiinteistökatsaus ja toteutuneet toimenpiteet  
 

a. Tutkimukset  

Ei uusia tutkimuksia.  
 
b.  Korjaukset  
Ei uusia korjaustoimenpiteitä.  



 

 
c.  Käyttäjät-toiminnan järjestely  
Yhden opettajan kanssa kokeiltu toista luokkatilaa. Ei ole ollut vaikutusta, järjestely 
palautettu normaaliksi. 
  

4. Uudet toimenpiteet   
Suunnitellaan alustavasti liikuntasalin maton uusimista. 
Suunnitellaan esiluokan ja liikuntasalin välisein seinän akustiikan parantamista. 
  

5. Viestintä  
Ei uusia tiedotteita. Ei tarvetta tiedottaa.   
  

6. Seuraavan kokouksen sopiminen  
Seuraava kokous perjantai 28.3.2025 klo 12  

 

Kokouksessa päätettiin, että sisäilmatyöryhmän kokousväliä pidennetään. Koulun 
sisäilmatilanne on ollut kuluvana vuonna rauhallinen eikä uusia sisäilmailmoituksia ole 
juuri tullut. Seuraavassa palaverissa päätetään jatketaanko pidennetyllä kokousvälillä 
vai onko tarvetta kokoontua useammin. 

 


